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Protokoll Alpina rådet 140211 
 
Ulf Lidberg  Niklas Carlsson (ej närvarande) 
Lars Melin  Ville Bylin (ej närvarande) 
Ulf Olofsson  Anders Sundquist (ej närvarande) 
Inger Nordqvist  Janne Brattström 
Janne Klein  Karin Sundberg 
Tom Pietilä   
Lasse Kjällberg 

1. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns  

2. Lägesrapport   
 a.    Lägesrapport SSF 
Inget att notera 
b.    Lägesrapport Landslagen  
i.     Verksamhet 
Inget att notera 
 ii.     FoU 
Inget att notera 
iii.    Ekonomi 
Ekonomi är bra både för dam- och herrlag 
c.     Lägesrapport Nationell verksamhet 
i.       Ekonomi (budget/utfall)  
Utbildning jobbar efter konsekvensbudget efter minskade intäkter 
Barn  och Ungdom bättre än budget 
Tävlingsadministration har minskade intäkter på Nordiska tävlingar.  
Skolningsverksamhet bättre än budget 
Alpina Rådet bättre än budget 
Rikstränare bättre än budget 
ii.     Skiduniversitetet 
Möte med Regiongrupp, Östersund Kommun, SSF och MIUN 13/3 2014. Östersund Kommun är idag tveksam till  
alpin satsning.. 
 10 åkare i Östersund och 10 åkare i Tärnaby 
iii.    Skidgymnasier 
Antagning till skidgymnasium hösten 2014 är stängd och inga ändringar godtas. 
Malung RIG gör ett bra arbete  för anpassning mot ny verksamhet 
Järpen RIG ska presentera sin plan kommande vecka i möte med JB och VB 
Gällivare är nöjda med sin sökprofil även sedan de förlorat RIG status 
Alla skolor RIG och NIU kommer att vara representerade på USM där antagningarna ska fastställas 
Totalt antal sökande 116  
iv.    Utbildning 
Bra utvärdering. Bifogas protokollet 
Fler deltagare på SATU 1 men färre deltagare på SATU 2. 
Fartutbildning fick ställas in 
Barntränarutbildning ca 15-20 deltagare. 
Certifiering. Kan det vara möjligt att göra analys på USM istället för SM? Många som vill certifiera sig är på USM och 
inte på SM 
v.     Tävlingsplanering 
Inställda tävlingar pg a det dåliga snöläget  
Arbete med stomprogrammet inför 2014-2015 har startat. 
Storslalom prioriteras före slalom i stomprogrammet 
Svårt att koordinera tävlingsprogrammet med landslagsverksamhet 
Norrbotten planerar tävlingar i Nordisk samarbete november-december 
vi.   Ungdomsverksamheten  
Skolningsläger 2, gruppen i fokus. Lite personlig feedback. 
Skolningsläger 3 i Sälen fungerade bra. Mer personlig feedback till åkarna.  
Skillnaden mellan feedback ska skrivas in på hemsidan om skolningsverksamheten. 
Uttagning på skolningsläger 3 till två utlandstävlingar, Pokal Loka och Trofeo Topolino 
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Syftet med representation är att SSF vill ha ett kvitto på hur Sverige står sig i förhållande till andra länder. 
Representationen är inte ett ungdomslandslag 
Regionverksamhet, Alla regioner har genomfört regionala Skolningsläger1samt ett fartläger. Verksamheten fungerar 
bra 
  
d.    Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 
i.     Barn & Ungdom   
Inget att notera 
ii.    Junior & Senior   
Inget att notera  
iii.    Regelgrupp 
Förtydligande av utrustningsregler på hemsidan. 
iv.    Utbildningsgrupp 
SSF röda tråden och utvecklingstrappan. Klar till Sälen Winter Games. 
AR önskar förhandsvisning av arbetet. UL kontaktar JH 
TP representerar UHSK Umeå SK utvecklingstrappa på AR nästa möte i Åre under WC 
Är utvecklingstrappa och SSF Röda tråden detsamma? Diskussion nästa möte  

3.     AR´s aktivitetsplan 
Bifogas 

4.    Föranmälda frågor           
a.    Modell för demokratisk valprocess för AR 
Nästa möte 
b.    En redogörelse av ekonomiskt utfall för verksamheten vs. budget 
Redovisades under nationell verksamhet 
c.    Svenska funktionärer i FIS Kommittéer 
Långsiktig plan för tillsättande till FIS kommittéer. Viktigt att Sverige är representerat. 
AR önskar att de tillfrågas och får ha synpunkter på representationen  
Hur ser det ut idag? Klart till nästa möte i Åre 
d. Former för representation i juniorlag/Team2019 vs. tävlingsuttagning vs. gymnasieåkare 
Hur ska våra svenska åkare lyckas få bättre ranking för att hävda sig internationellt. Viktigaste är långsiktig strategi. 
SSF Röda tråden. Samarbete mellan bolaget och nationell verksamhet. Avståndet mellan nationell verksamhet och 
landslaget kan vara för stort. 
Strategi diskuteras på nästa möte och det är viktigt att AS och JB är delaktiga 
e. Den oroväckande statistiken över minskat antal starter i FIS-åldrarna 
Viktigt med statistik för att AR ska få kunskap om antal åkare, antal starter och antal starter per individ över tid. 
AR har tidigare uttryckt värdet att åkare tränar och inte bara tävlar under vintersäsong. 
Viktigt med rekrytering av yngre åkare. Alla på Snö i lägre åldrar för att öka rekrytering av aktiva 
f. Diskussion kring alternativa eftergymnasiala verksamheter  
Viktigt med flera olika eftergymnasiala alternativ. 
Möjligheter till högskolestudier i Östersund och Tärnaby 
Projekt i Sälen för arbete-träning 
Diskussionen bör fortsätta nästa möte  
g. Former för utvärdering av erfarenheter av nya ungdomstävlingsregler 
Skolnings- och regionverksamheten ska utvärderas. AR initierar vad som ska utvärderas.  
Vad vill SSF med skolningsverksamheten? Vad vill vi mäta? 
B&U samlar in erfarenheter från egna regionen. 
Enkät till ungdomar, föräldrar och ledare som varit med i skolningsverksamhet. JB tar fram enkät. 
Nya ungdomstävlingsregler utvärderas efter säsongen 2014-2015 
 
5.   Övriga frågor 
Inga övriga frågor anmäldes till mötet 
 

Nästa möte 
Åre 6-8/3 2014 
World Cup 
 
   


